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مورینیوطلسماینتررامیشکند؟
ژوزه مورینیو امیدوار است 
اولین برد دوران حرفه ای خود 
را مقابل نراتزوری با رم کسب 

کند.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از فوتبال ایتالیا، ژوزه مورینیو 
یک دهه پیش با اینتر ۳ گانه 
را به دست آورد و حالا امیدوار 

است بتواند برای اولین بار در دوران مربیگری خود برابر این تیم پیروز شود.
این مربی پرتغالی از ســال ۲۰۰۸ تا ۲۰۱۰ دو ســال در باشگاه اینتر حضور 
داشــت و این تیم را به دو اسکودتو، یک کوپا ایتالیا، یک سوپرکاپ ایتالیا و یک 
قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا هدایت کرد. کار او باعث شــد که اینتر به اولین 
تیم ایتالیایی تبدیل شود که موفق به کسب سه گانه شده و او برای همیشه در 
بین اسطوره های اینتر قرار گرفت. مورینیو تنها سه بار در دوران حرفه ای خود با 
اینتر روبه رو شده است که همه آن ها در فصل گذشته همراه با تیم رم بوده است. 
این ســه بازی برای مربی پرتغالی با ۳ شکست همراه بود. دو بار در لیگ و یک 
بار در کوپا ایتالیا. جالوروسی فصل را به خوبی زیر نظر مورینیو شروع کرده است 

و حالا او امیدوار است که این هفته طعم پیروزی مقابل تیم سابقش را بچشد.

کونتهبازگشتبهیوونتوسراردکرد
سرمربی تاتنهام گمانه زنی ها 
درباره حضــورش در یوونتوس 
را رد کرد. به گزارش ایســنا و 
به نقــل از گاتزتادلواســپورت، 
از شروع ضعیف یوونتوس  پس 
تورین در این فصل در ســری آ 
ایتالیا، ماسیمیلیانو آلگری مورد 
انتقاد زیادی قرار گرفته است و 
صحبت هایی درباره بازگشــت آنتونیو کونته به یوونتوس مطرح شــده است که 
توانســت با این تیم چندین قهرمانی به دست بیاورد. با این حال آنتونیو کونته، 
ســرمربی تاتنهام از گمانه زنی ها در مورد احتمال همکاری با باشــگاه ایتالیایی 
انتقــاد کرد. این مربی ۵۳ ســاله در کنفرانس مطبوعاتــی پیش از داربی لندن 
مقابل آرســنال صدرنشــین لیگ برتر انگلیس گفت: این اخبار در این مقطع از 
فصل باورنکردنی است. این اخبار بی احترامی به مربی ای است که برای یوونتوس 
کار می کند. من هم تیم دارم و اصلا کار درســت و اخلاقی نیست که صحبت از 
حضور من در تورین مطرح شود. من از حضور در تاتنهام خیلی خوشحال هستم 
و دوســت دارم کارم را در این تیم جلو ببرم. تازه ابتدای فصل است و هر اتفاقی 

می تواند در ادامه برای تیم ها رخ دهد.
یوونتوس پس از هفت بازی با ده امتیاز در رده هشــتم لیگ برتر ایتالیا قرار 
دارد و هم چنیــن در دو بازی اول گروهی لیگ قهرمانان اروپا مقابل پاری ســن 
ژرمن و بنفیکا لیسبون شکست خورد. نام کونته، سرمربی پیشین تیم ملی ایتالیا 
که بین سال های ۲۰۱۱ تا ۲۰۱۲ به عنوان سرمربی یوونتوس فعالیت می کرد به 
عنوان جدی ترین گزینه برای جانشینی آلگری مطرح است. کونته از سال ۲۰۲۱ 
سرمربی تاتنهام هاتسپر اســت و در حال حاضر با این تیم لندنی در رتبه سوم 

جدول رده بندی قرار دارد.

گریلیش:
هنوزبهترینبازیهایمنرادرسیتیندیدید

منچسترسیتی  بازی ســاز 
گفت آســیب دیدگی کشاله 
ران باعث شــده است نتواند 
بهترین بازی های خود را برای 
ســیتی ارائه دهد. به گزارش 
ایســنا و به نقل از ساکرنت، 
جک گریلیش که در آگوست 
ســال گذشــته با مبلغ ۱۰۰ 
میلیون پوند از اســتون ویلا به سیتی پیوست، در این فصل تنها یک گل به ثمر 

رسانده است؛ اما ملی پوش انگلیسی نگران نیست.
گریلیش گفت: قطعاً در حال حاضر  به صورت کامل آماده نیستم. از زمانی که 
مصدوم شدم تنها ۹۰ دقیقه مقابل وستهام یونایتد و ۴۵ دقیقه مقابل بورنموث 
بازی کردم. من فقط باید به تمرین ادامه دهم تا ســپس در زمین شــانس بازی 
کردن پیدا کنم. در این صورت شما بهترین بازی های جک گریلیش را خواهید 
دید. برای من، همه چیز  گل زدن و یا پاس گل دادن نیست. فکر نمی کنم فوتبال 
فقط در مورد این چیزها باشــد. امیدوارم در نیم فصل دوم بیش تر بازی کنم و 

عملکرد بهتری داشته باشم. این کاری است که باید انجام دهم.
او در بخــش دیگری از صحبت هایش گفت: هنوز بهترین بازی های من را در 
سیتی ندیده اید. مطمئن هستم با برطرف شدن مصدومیت می توانم دوباره همان 
بازی پیشــین شوم و بهترین بازی های خودم را برای تیم ارائه دهم. دوست دارم 
پاسخ اعتماد هواداران و کادرفنی را به بهترین شکل ممکن بدهم. منچسترسیتی 
باید یک شــنبه در داربی شــهر منچســتر در خانه به دیدار یونایتد برود که در 
هفته های اخیر نتایج خوبی به دست آورده است و اختلاف خود را با صدر جدول 

کم کرده است.

خواهررونالدو:
پرتغالیهاقدرنشناسهستند

رونالدو  کریستیانو  خواهر 
به انتقاد از هواداران تیم ملی 
فوتبال پرتغال بعد از شکست 

برابر اسپانیا پرداخت.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از اسپورت، تیم  ملی  فوتبال 
پرتغــال در آخرین بازی خود 
در مرحله گروهی لیگ ملت 
های اروپا با یک گل برابر اسپانیا شکست خورد تا از صعود به نیمه نهایی بازماند.
بعد از این بازی هواداران تیم ملی فوتبال پرتغال به انتقاد تند از کریســتیانو 
رونالدو پرداختند و او را مســتحق حضور در ترکیب اصلی تیم ندانســتند. کاتیا 
افیرو، خواهر کریســتیانو رونالدو به این انتقادها واکنش تندی از خود نشان داد. 
او نوشــت: رونالدو خانواده و دوستدارانی دارد که همیشه در کنار او هستند و به 
شــدت از او حمایت خواهند کرد. هر اتفاقی که رخ دهد ما کنار رونالدو خواهیم 
بــود. آنچه که دربــاره رونالدو رخ داد اصلا من را غافلگیــر نخواهد کرد چرا که 
پرتغالی ها کاســه ای را که از آن غذا می خورند تف می کنند. مدتها اســت که 
شــرایط اینگونه است. رونالدو ادامه داد: به این خاطر است که آنها مخالف کسی 
خواهند بود که تفکر آنها را تغییر دهد. من با تو خواهم بود ای پادشــاهم. باید 
از همه کســانی که به پرتغال کمک کردند قدردانی کرد اما برخی قدرنشــناس 

هستند. کس نیست که در کنار این مرد باشد.

آلماندرقطرشانسیندارد
دیتمــار هامان شانســی 
آلمان  تیــم  بــرای قهرمانی 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر قائل 
نیســت. به گزارش ایسنا و به 
نقل از کیکر، تیم ملی آلمان 
در لیگ ملت های این فصل 
خوب ظاهر نشد و نتوانست به 
جمع چهار تیم پایانی راه یابد. دیتمار هامان بازیکن سابق تیم ملی آلمان در مقاله 
ای برای کیکر نوشت: من نگرانی های زیادی در مورد جام جهانی دارم. نمی دانم 
آیا بازیکنان ما آنقدر خوب هستند که شانس قهرمانی را داشته باشند یا خیر. ما 
یک مهاجم خوب در جلو نداریم و در خط هافبک هم مشــکل داریم. هیچ تیم 
ملی در اروپا وجود ندارد که اینقدر به یک تیم باشــگاهی وابسته باشد که آلمان 
به  بایرن وابسته است. با این وضعیت آلمان شانسی در قطر ندارد ولی در نهایت 
همه چیز به اتحاد و انسجام بستگی دارد. او در ادامه گفت: وقتی بازیکنانی مثل 
لروی سانه و سرژ گرنابری در بایرن افت کردند به مرور در تیم ملی نیز شاهد افت 
آنها هستیم. بازیکن سابق تیم ملی آلمان در پایان به هانسی فلیک سرمربی تیم 
توصیه کرد که متس هوملز از دورتموند و فلوریان ویرتز از لورکوزن را که در حال 

حاضر مصدوم است را به قطر ببرند.

اخبار کوتاه

یک پیشکوســت فوتبــال می گوید خــط حمله  ایران 
مشــکل هماهنگی دارد اما کی روش مقصر نیســت چون 
فرصت زیادی برای شناخت، کار و انتخاب بازیکنان ندارد.

منصور رشــیدی در گفت وگو با ایسنا درباره دیدارهای 
دوســتانه ایران مقابل اروگوئه و ســنگال اظهار کرد: خط 
دفــاع ما در بــازی اول عالی کار کــرد و هماهنگی کامل 
داشــتند. در بازی دوم هم کمی سبک تیم عوض شد اما 
به هر حــال همان تیم بود و هماهنگی لازم را داشــتند. 
بازی دوم بهتر از بازی اول بودیم و مخصوصا در نیمه  دوم 
بازیکنان توانســتند به برنامه کی روش عمل کنند و سنگ 
تمام گذاشتند. تیم ملی مقابل سنگال در نیمه دوم، بازی 
ســطح بالایی را از خودش به نمایش گذاشت. سرمربی ما 
برای شناخت تیم حریف ابتدا تیم را دفاعی می چیند و بعد 
از آن در نیمه  دوم رو به جلو بازی می کند. این اســتراتژی 

خوبی است.
او ادامه داد: حاج صفی و صادق محرمی بســیار خوب 
کار کردند و هــم در کارهای دفاعی و هم حمله به خوبی 
شرکت می کردند. دو بازیکن خط میانی هم در هر دو بازی 
عملکرد قابل قبولی را به نمایش گذاشتند. خط دفاعی ما 
بسیار با کیفیت اســت و به نظر من هیچ نقصی نداشتند. 
البته مــا در خط حمله هنوز مشــکل هماهنگی داریم و 
این به خاطر زمان بســیار محدود است. آزمون، طارمی و 
انصاری فرد آماده هستند و این مساله کار را برای کی روش 
سخت می کند. کی روش مقصر نیست چون فرصت زیادی 

برای شناخت و انتخاب بازیکنان ندارد.
این پیشکســوت فوتبال در رابطه با انتخاب دروازه بان 
اول تیم ملــی عنوان کرد: علیرضا بیرانونــد در بازی اول 
مقابل اروگوئه پر کار نبود اما چند ســیو خوب داشت. در 
بازی دوم حســینی بســیار خوب کار کرد و موقعیت های 
تــک به تک خوبی را از حریف می گرفت. ما خوشــبختانه 
دروازه بان هــای خوبی در تیم ملی داریم. البته مشــخص 
است که از بیرانوند برای دروازه تیم ملی استفاده می کنند 
اما حسینی هم دروازه بان بسیار خوبی است و اگر از او هم 

استفاده کنند، مشکلی پیش نخواهد آمد.
او در پایان اضافه کرد: با شــرایطی که داریم، می توانیم 
در رقابت هــای جام جهانی عملکرد قابــل قبولی را ثبت 
کنیم. ما در نقاط مختلف زمیــن بازیکنان خوبی داریم و 
فقط هماهنگی در خط حملــه را لازم داریم. مهاجمان با 
کیفیتــی داریم و با رفع مشــکلات مان می توانیم به نتایج 

خوبی برسیم.
همچنین یک پیشکســوت فوتبــال می گوید ایران در 
جام جهانی ممکن است به مشکل بخورد چون سنگالی ها 
راحت از خط هافبک و خط دفاعی ایران رد می شدند و این 
ممکن اســت در جام جهانی برای تیم کی روش خطرساز 

شود.
رســول کربکندی در گفت وگو با ایســنا درباره تساوی 
ایران مقابل ســنگال اظهار کرد: ایرادات خیلی زیادی در 
تیم دیدم. این بازی به کی روش کمک می کند که معایب 
تیمش را ببیند. بازیکنان ســنگال به راحتی از هافبک ها و 
مدافعان ما عبور می کردند و چند موقعیت به آن ها دادیم 
و دو ســه گل هم نخوردیم. اگر سنگال بازیکن شوت زن 
داشــت، موقعیت های بهتری خلــق می کردند. آن ها روی 
ارســال و شــوت ضعیف کار می کردند اما بــه راحتی از 

بازیکنان ما رد می شدند.
او ادامه داد: البته کی روش ترکیب ثابت خودش را پیدا 
نکرده و در حال پیدا کــردن بازیکنانش بود. به نظرم این 
بازی بســیار به او کمک کرد. ساختار دفاعی گذشته را در 
این تیم ندیــدم و در نیمه دوم هم وقتی تیم جلو می آمد 
به راحتی بــه حریف موقعیت ضد حملــه می دادیم. این 
اشــکالات در تیم ملی دیده شد و باتوجه به این که بازی 
تدارکاتی نداریم، نمی دانم چگونــه این معایب را برطرف 
کرد. کی روش باید برنامه ای بیندیشــد که مشــکلات را 

برطرف کند.
این پیشکسوت فوتبال اضافه کرد: در جام جهانی باید 
در هر دو نیمه کارهای دفاعی را خوب انجام دهیم و باتوجه 
بــه ویژگی های بازیکنان هجومی مــان، از فرصت های مان 
استفاده کنیم. اگر فشــردگی دفاعی را نداشته باشیم، به 

حریف فرصت می دهیم.
 کــی روش گل نخــوردن را در اولویت دارد و این برای 

جام جهانی بسیار ایده خوبی است.
او در رابطــه با عملکرد بازیکنان تیــم ملی گفت: روز 
خوب حاج صفی را دیدیم و از سمت خودش خوب حرکت 

می کرد و پاس گل هم داد.
البته تفاوت دیدگاه بین اســکوچیچ و کی روش وجود 
داشت و ترکیب ها احتمالا متفاوت است اما چیزی که مرا 

نگران می کند، کارهای دفاعی است و ممکن است در این 
رابطه ضربه بخوریم.

کربکنــدی درباره خط حمله تیم ملی عنوان کرد: بهتر 
است سردار آزمون و طارمی به هم نزدیک باشند. می توانند 
با کارهای ترکیبی در کنار هم نتیجه بگیرند و خطرسازتر 
عمل کنند. البته با این بازی که مقابل ســنگال دیدم باید 
در کل بگویم در جام جهانی به مشــکل می خوریم چون 
تیــم حریف خیلی راحــت از از خط هافبک و خط دفاعی 

ما رد می شد.
کی روش نمی خواهد دستش رو شود

یک پیشکســوت فوتبال می گوید کی روش نمی خواهد 
دســتش رو شــود چون حریفان در جام جهانی تیم ملی 

ایران را آنالیز می کنند.
شاهرخ بیانی در گفت وگو با ایسنا درباره عملکرد ایران 
در مقابل اروگوئه و سنگال اظهار کرد: کی روش از بازیکنان 
ما شــناخت خوبی دارد. باتوجه به شناخت و ارتباطش با 
این بازیکنان بسیار انتخاب بسیار خوبی بود. خداراشکر در 
این دو بازی بازیکنان بسیار خوب بازی کردند. در بازی با 
سنگال البته تغییرات زیاد بود و در نیمه اول چندان خوب 
کار نکردیــم. در خط هافبک هماهنگ نبودیم اما در نیمه 

دوم با تغییرات مجدد شرایط تیم بهتر شد.
او ادامه داد: مــا در بازی های جام جهانی موقعیت گل 

زیادی به دست نمی آوریم.
 همه تیم ها بســته بازی می کننــد و در فوتبال امروز 
تیم ها بیشــتر یارگیری می کند و در زمین حریف فشــار 
می آورند. نمی توانیم بگوییم با این شیوه صد در صد موفق 
می شود اما پیشرفت کرده ایم و بازیکنان از گذشته شرایط 
بهتــری پیدا کرده اند. لژیونرهای زیــادی داریم و ببینید 
احسان حاج صفی به آن سن چقدر در سمت چپ ما خوب 
کار کرد. صادق محرمی هم در سمت راست یکی از بهترین 

بازیکنان ماست.
این پیشکســوت فوتبال اضافه کرد: جام جهانی بازی 
لحظه هاست و همه می آیند که گل نخوردند. ما در دروازه 
هم بازیکنان خوبی داریم. بیرانوند و حســینی دروازه بانان 
خوبی هستند و حسینی هم در بازی با سنگال فوق العاده 
بازی کرد. مــا دروازه بان های خوبی داریم. البته باتوجه به 
تجربه بیشتر بیرانوند، از او استفاده می شود. در جام جهانی 
بازیکنان با تجربه بسیار می توانند به تیم ملی کمک کنند 

چون استرس کمتری دارند. 
ما نمی توانیم بگوییم کدام بازیکن آماده تر اســت چون 
با آن هــا کار نمی کنیم. تمرین خیلی مهم اســت و مربی 

می داند کدام بازیکن آماده است.
او دربــاره بازی دادن به طارمــی و آزمون در دو نیمه 

متفاوت گفت: کی روش نمی خواهد دستش رو شود چون 
حریفان ایران در جام جهانی تیم را آنالیز می کنند. شــاید 
در جام جهانی از هر دو بازیکن در ترکیب اســتفاده کند. 
به هر حال با این شــرایط خوشــبین هستم و به نظر من 
می توانند موفق شــوند. البته امیــدوارم اتحاد در تیم ملی 
بیشتر شود و از نظر روحی شرایط بهتری پیدا کنند. همه 
باید برای هم بازی کنند و پشت همدیگر باشند چون این 

تیم حیف است. این بازیکنان بسیار با کیفیت هستند.
تیم ملی پتانسیل صعود دارد؟

مهدی سیدصالحی معتقد است ایران در گروه دشواری 
قرار دارد اما پتانســیل صعود به مرحله حذفی جام جهانی 

۲۰۲۲ قطر را دارد.
مهدی سیدصالحی، کارشناس فوتبال ایران در گفت وگو 
با ایســنا در خصوص دو دیدار دوســتانه تیم ملی فوتبال 
ایران با اروگوئه و ســنگال که منجر به یک پیروزی و یک 
تســاوی برای شاگردان کی روش شــد، اظهار کرد: بعد از 
حواشی فدراســیون فوتبال و تغییر سرمربی تیم ملی در 
آستانه جام جهانی، برگزاری این دو بازی اتفاق خوبی بود 
و پیروزی برابر اروگوئه آبروی رفته از فوتبال ایران در چند 

روز اخیر را جبران کرد.
وی ادامــه داد: بــه هر حــال این دو بازی نشــان داد 
کی روش هنوز روی تفکرات تاکتیکی خود مانده اســت و 
تیم ملی در فاز دفاعی منســجم نشان داد. البته این برای 
صعــود از مرحله گروهی کافی نیســت و ما علاوه بر خط 
دفاع خوب، باید در حمله هم خوب ظاهر شــویم. این دو 
بازی دوســتانه انســجام ما را در خط دفاعی نشان داد و 
به جز شــجاع خلیل زاده که با کی روش کار نکرده، ســایر 
بازیکنان همان شــرایطی را نشان دادند که سال های قبل 

زیر نظر کی روش بازی می کردند. 
پیروزی برابر اروگوئه نشــان داد تیــم ملی به آن خود 

باوری لازم رسیده است. 
همچنیــن به نظر من این که در مقابل ســنگال عقب 
افتادیم و سپس توانســتیم به بازی برگردیم، اتفاق خوبی 
بــرای تیم ملی زیــرا این نکته می توانــد اعتماد به نفس 
بازیکنــان را بازیابی کند و همچنین در مســائل روحی و 

روانی به آن ها کمک کند. 
این دو بازی دوستانه نشان داد تیم ملی پتانسیل صعود 
از مرحله گروهی را دارد به شــرطی که با همین آرامش، 
نظم و تاکتیک در زمین به میدان روند و البته تاکتیک های 

هجومی نیز قوی تر شوند.
کارشــناس فوتبال ایران درباره نقاط ضعف و قوت تیم 
ملــی ایران عنوان کرد: در خط حملــه، بازیکنان خوب و 
تاثیرگــذاری مثل قلی زاده، آزمــون، جهانبخش و طارمی 

داریــم که به راحتی می توانند یک بــه یک را از پیش رو 
بردارنــد اما در هر دو بازی مشــاهده کردیــم که قدرت 
هجومی ایران روی خلاقیت بازیکنان خط حمله اســت و 
هنوز تاکتیک ویژه ای نه روی ضدحملات و نه روی حملات 

داریم. 
کی روش بایــد روی این موضوع کار بکند زیرا ما علاوه 
بــر گل نخوردن، نیاز به گل زدن هــم داریم. البته تاکید 
می کنم که خود باوری که بازیکنان ما به آن رســیده اند، 
بارزتریــن نقطه قوت تیم ملی در جام جهانی خواهد بود و 
تفکر از پیش بازنده بودن در بازیکنان ما از بین رفته است. 
این باعث می شود بهتر و با آرامش بیشتری دفاع کنیم، در 
خط حمله آزادنه تر کار کنیم و همچنین استرســی هم به 

جام حریفان بیاندازیم.
این کارشــناس فوتبال در خصوص وضعیت نه چندان 
خوب حریفان ایران یعنی ولز، آمریکا و انگلیس در فیفادی 
اخیر تصریح کرد: بازی های دوســتانه و لیگ ملت ها برای 
آزمون و خطا مربیان اســت و اصلا نباید به آن ها بســنده 
کنیم. ســوتگیت چند تاکتیک مختلف را در این مسابقات 
امتحان کرد و بــه هر حال یکی از بهترین تیم های جهان 
است که هم بازبکنان قدرتی و هم سرعتی دارد و ما اجازه 
نداریم به این فکر کنیم که این تیم در آمادگی قرار ندارد. 
ولز هم در لیگ ملت ها با تیم های قوی بازی کرد و به هیچ 
وجه دســت و پا بسته نیست. سرمربی آمریکا اذعان کرده 
این بازی های دوستانه برای آزمون و خطا برای جام جهانی 
۲۰۲۶ در خاک این کشور اســت و نشان از تفکرات بلند 
مدت این کشور دارد؛ همچنین بازیکنانی مثل مک کنی که 
در یوونتوس بازی می کند یا پولیشیچی که در چلسی بازی 
می کند، در یک لحظه تاثیر خود را می گذارند و کار را برای 
تیمشــان در می آورند. من فکر می کنم اصلا کار ساده ای 

نداریم اما پتانسیل صعود از این گروه را داریم.
کسی نمی تواند بگوید جایگاه ثابتی

در تیم ملی دارد
یک پیشکسوت فوتبال ایران می گوید سرمربی تیم ملی 
فوتبال ایران در حال محک زدن بازیکنان تیمش اســت تا 

به یک ترکیب مشخصی دست پیدا کند.
مهدی حاج محمد، پیشکسوت فوتبال ایران در گفت وگو 
با ایســنا، درباره عملکرد ملی پوشــان در ۲ بازی دوستانه 
اخیر مقابل تیم های سنگال و اروگوئه اظهار کرد: تیم ملی 

راضی کننده عمل کرد. 
آنالایــز خوبی صــورت گرفتــه بود. کــی روش مربی 
باتجربــه ای اســت و کارش را بلد اســت. اروگوئه یکی از 
بهترین تیم های دنیاست و تیم ملی با هوشیاری کی روش 

توانست این پیروزی را به دست بیاورد.
او درباره عملکرد مهاجمان تیم ملی خاطرنشان کرد: ما 
در این ۲ بازی یک تک مهاجم داشتیم و سخت است یک 
مهاجم روبه روی ۲ مدافع سرســخت قرار بگیرد. کی روش 
دارد شــرایط مختلف را امتحان می کند و در این ۲ بازی 

آزمون و طارمی را باهم نگذاشت. 
ما نمی دانیم کــی روش چه در ســر دارد اما بازیکنان 
در تمام سیســتم ها وظیقه خود را بــه خوبی انجام دادند. 
این پیشکســوت فوتبال ایران درباره عملکرد دروازه بانان 
تیم ملــی گفت: الان حــرف اول را بیرانونــد می زند اما 
امیر عابدزاده و ســید حسین حســینی دروازه بانان خوبی 
هستند ولی فکر می کنم بیرانوند درون دروازه تیم ملی در 

رقابت های جام جهانی باشد.
حــاج محمد تاکید کرد: الان کی روش همه بازیکنان را 

دارد محک می زند. 
الان کسی نمی تواند بگوید من جایگاه ثابتی در ترکیب 
تیم ملی دارم. در هر بازی، بازیکنان عوض شــده اند و این 
نشــان می دهد که در پست هافبک و پست های دیگر دارد 
بررســی های لازم صورت می گیرد. بازیکنــان باید کاری 
که مربی می خواهد را انجــام بدهند تا کی روش به به آن 

سیستم و ترکیب مد نظر خود برسد.
او درباره عملکرد احتمالی تیم ملی در رقابت های جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطر گفت: فوتبال قابل پیش بینی نیســت 
و ما در گروه ســختی قرار داریم. انگلیس یکی از بهترین 

تیم های دنیاست.
کــی روش دارد نظــرش را برای بــازی انگلیس پیاده 
می کند تا بتواند یک ترکیب مشــخصی برای این بازی و 
۲ بــازی بعدی جام جهانی پیدا کنــد. تیم ما تقریبا در ۲ 
بازی دوستانه راضی کننده بوده است و نمی توان پیش بینی 
کرد که ما دقیقا چطــور عمل می کنیم. خودتان می دانید 
که کی روش چــه تفکراتی دارد و به نظر من اگر بازیکنان 
بتوانند تفکرات کی روش را به خوبی پیاده کنند،  می توانیم 

عملکرد موفقیت آمیزی در جام جهانی داشته باشیم.

تحلیلپیشکسوتهایفوتبالازبازیهایتیمملی

ایرانباترکیبمقابلسنگالدرجامجهانیبهمشکلمیخورد

مربی تیم ملی کشــتی آزاد با بیــان اینکه آمریکایی ها 
بــه لحاظ تاکتیک و برنامه از مــا بهتر عمل کردند، گفت: 
تیلور در همه این ســال ها با یک روش مبارزه می کرد اما 
بعد از شکست پارسال مقابل یزدانی، تغییر تاکتیک داد و 

به پیروزی رسید.
مصطفی میرعمادیان در گفتگو با ایســنا، با اشــاره به 
ســطح بالای رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۲ در بلگراد 
صربستان، اظهار کرد: دو تیم ایران و آمریکا در میان غیبت 
روس ها، رقابت بســیار نزدیکی با هم داشتند و هر دو تیم 
با بهترین نفرات خود عازم این مســابقات شدند. از دست 
رفتن فرصت حضور امیرمحمد یزدانی در روز نخست باعث 
شــد فاصله امتیازی ما با آمریکا در ۴ وزن نخســت ایجاد 
شــود، به همین دلیل ما باید در ادامه مســابقات بیشتر 
می جنگیدیــم تا ایــن فاصله را پر کنیــم. این اتفاق مثل 

این بود که در فینال جام جهانی در همان دقیقه نخســت 
اخراجی بدهیم. با اتفاقی که رخ داد باید تمام سعی خود را 

می کردیم تا شرایط را تغییر دهیم.
مربی تیم ملی کشــتی آزاد با دفاع از عمکلرد تیم ملی 
کشتی آزاد در این مسابقات، گفت: الحق و الانصاف با توجه 
به موجودیتی که داشــتیم نتیجه قابل قبولی بدست آمد. 
ما همان ۷ مدال رقابت های جهانی نروژ را بدست آوردیم 
فقط با این تفاوت که به جای یک مدال طلا، برنز گرفتیم.
وی دربــاره غیبت روســیه  و از دســت رفتن فرصت 
قهرمانی ایران در جهان، خاطرنشان کرد: اتفاقا اگر روسیه 
در این مسابقات حضور داشت به نفع ما بود و کشتی گیران 
آمریکا که برابر روس ها ضعف دارند نمی توانســتند به این 

نتایج برسند. 
مثلا کاکس و اســنایدر با حضور روس ها نمی توانستند 

به این آســانی بالا بیایند. روس ها همیشه عملکرد خوبی 
مقابل آمریکایی ها داشــته اند و حضور آن ها می توانست به 

نفع ما تمام شود. 
روس ها اگر بودند می توانستند در اوزانی مثل ۵۷، ۶۵، 

۷۴ و ۹۷ کیلوگرم، جلوی آمریکایی ها را بگیرند.
میرعمادیــان با تاکید بر اینکه هدف ما کســب عنوان 
قهرمانی جهان بود، گفت: ما برای قهرمانی به بلگراد رفتیم 
و واقعا مدعی قهرمانی بودیم اما شرایطی پیش آمد که به 

این هدف نرسیدیم.
اشتباه زارع باعث شــد مقابل آکگل شکست بخورد یا 
امامــی اگر در همان دور اول یــا دوم به حریف آمریکایی 
می خورد می توانســت برنده شــود، هر چند او به مدال با 
ارزش برنز رســید و این موضوع چیزی از ارزش های او کم 

نمی کند. 
اطری ۱۰ ســال بود مدال جهانی نداشت اما ۶ ماه پس 
از تغییر وزن به نقره جهان رســید که خیلی با ارزش بود. 
خوشــبختانه بچه های ما مسیر را به خوبی یاد گرفته اند و 

مطمئن باشید کشتی ایران اتفاقات خوبی را رقم می زند.
وی درباره شکست سنگین حسن یزدانی مقابل دیوید 
تیلور و اینکه بســیاری معتقدند آنالیز آمریکایی ها بهتر از 
ما بود، تصریح کرد: تیلور به این دلیل که نمی توانســت در 
فاصله کم المپیک تا جهانی نروژ به دلیل نداشــتن زمان 
کافی اســتراتژی اش را تغییر دهد، با آنالیز کادر فنی ما در 
مســابقات جهانی نروژ برابر یزدانی شکســت خورد. ما در 

کارشناسی ها باید انصاف داشته باشیم.
اینکه بخواهیم پیروزی ســال گذشته یزدانی را از روی 
شــانس بدانیم و باخت امســال او را بــه دلیل آنالیز غلط 

بدانیم، درست نیست. 
تیلور به این دلیل که زمان کافی از ســال گذشــته تا 
امسال در اختیار داشــت تاکتیک خود را تغییر داد تا آن 

شکست را جبران کند.
او هیچ وقت از راســت زیــر نمی گرفــت، تیلور همه 
مسابقاتش را بر اساس شیوه ای که ما آنالیز کردیم کشتی 

می گرفت امــا اینبار کاملا تغییر تاکتیک داد و به پیروزی 
رسید. 

مربی تیم ملی کشتی آزاد، تصریح کرد: قبول دارم که 
آن ها از لحــاظ تاکتیک بهتر عمل کردنــد و از ما جلوتر 

بودند.
درســت اســت که تاکتیک آمریکایی ها از ما قویتر بود 
اما ما هــم در جاهایی از آن ها جلوتر بودیم و پیروزی های 
خوبی را بدست آوردیم. بیشترین دلایل موثر در موفقیت 
آمریکا، امکانات، تجربه تیمی، تغذیه و ریکاوری بود، ما هم 
اگر قرار است قهرمان جهان شویم باید یک تیم کامل مثل 

آن ها داشته باشیم. 
تیم ما در حال کامل شــدن اســت، بچه های جوان ما 
دیگر عنوان دار جهان هستند و داریم شخصیت تیمی پیدا 

می کنیم تا برای المپیک تیم یکدستی داشته باشیم.
میرعمادیان ادامه داد: ما برای این مبارزه طرح و برنامه 
داشتیم اما طراحی طرف مقابل قوی تر بود. حسن برنامه ها 
را اجرا کرد اما یک جاهایی در چرخش ها خوب عمل نکرد. 

توانایی یزدانی تحت فشار مسابقات کم شده بود. 
برنامه و انالیز یک بخش از عوامل موثر در پیروزی است، 
علم تغذیه و ریکاوری خیلی مهم اســت که باعث می شود 
تیلور ۳۴ ســاله که به سختی ســر وزن رسید بلافاصله با 
قدرت بازگردد و آماده مبارزه شــود. باروز و اســنایدر هم 
همینطور بودند و در این ســن و سال خیلی پر قدرت در 

مسابقات حاضر شدند. 
آمریکایی ها به لحاظ تغذیه، ریکاوری و تجربه شــرایط 

خیلی خوبی داشتند. 
آن ها ۸ سال اســت که با این تیم کار می کنند و واقعا 

تیم یکدست و با تجربه ای در اختیار دارند. 
در مقابــل، بچه هــای ما اکثرا جوان هســتند. رحمان 
عموزاد و نخودی فقط ۲۰ سال دارند، زارع ۲۱ ساله است 
و امیرمحمد یزدانی هم ۲۲ سال دارد. قطعا ما در ادامه تیم 
یکدست وخوبی خواهیم داشت اما آمریکایی ها بعد المپیک 

ترکیبشان دگرگون می شود.

تحلیلقهرمانیآمریکاییهااززبانمربیتیمملی

دیویدتیلورچگونهیزدانیوکادرفنیایرانراغافلگیرکرد؟

مربــی تیم ملی ایران ابراز اطمینان کــرد این تیم در جام 
جهانی به دور دوم راه خواهد یافت.

به گزارش ایســنا، اروگوئه در رده ســیزدهم فیفا، بالاترین 
تیمی است که ایران توانسته آن را شکست دهد و باعث شد 

تا ایران به رده بیستم رده بندی فیفا راه یابد.
روجر دی سا، دستیار کارلوس کی روش در آستانه جام جهانی 
فوتبال ۲۰۲۲ به تهران رفت تا به کی روش بپیوندد تا ایران 

را برای جام جهانی آماده کند.
دی ســا گفت: امیدوارم بتوانیم مدتی با تیم وقت داشــته 
باشیم. برد اروگوئه ما را هیجان زده تر کرد و اعتماد به نفس 
بیش تری به ما داد. ما بازیکنان مختلفی را امتحان می کنیم 
تا آن ها را بشناســیم. زمان بسیار کمی وجود دارد. در واقع 
ما پنج روز با بازیکنان وقت داشــتیم. بازیکنان تا زمان جام 

جهانی با باشــگاه خود هســتند و ما نمی توانیم کار زیادی 
انجام دهیم و دســت های مان بسته اســت. اما ما در مورد 
رسیدن به مرحله حذفی جام جهانی مطمئن هستیم. برای 
اولین بار خواهد بود که ایران به این افتخار دســت می یابد. 
ایران در دو جام جهانی گذشته خیلی به صعود نزدیک شد 

و باید این بار به آن رسید.
او در ادامه صحبت هایش گفت: روحیه جنگندگی شــگفت 
انگیــزی در تیم وجــود دارد. نگرش های خوبی در این تیم 

وجود دارد که باعث خوشحالی است.
این دو مربی)کی روش و دی ســا( دوره ای چشمگیر با مصر 
داشتند که به فینال جام ملت های آفریقا ۲۰۲۲ در کامرون 
در ماه فوریه رســیدند جایی کــه در ضربات پنالتی مقابل 

سنگال شکست خوردند.

اطمیناندیساازصعودایرانبهدورحذفیجامجهانی


